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АСОЦИАЦИЯ ПО ВИК НА ОБОСОБЕНАТА ТЕРИТОРИЯ,  

ОБСЛУЖВАНА ОТ „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ” ООД, ГР. ТЪРГОВИЩЕ 
 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 26/04.07.2023 г. 

 

 Днес, 04.07.2023 г. (вторник) от 13:00 часа в пресцентъра на Областна администрация-

област Търговище се проведе извънредно заседание на общото събрание на Асоциацията по 

водоснобдяване и канализация на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и 

канализация“ ООД, гр. Търговище. То се свика на основание чл. 198в, ал. 6 от Закона за водите 

и чл. 10, ал. 1, изр. 1-во, във връзка с чл. 9, ал. 2, предложение 2-ро от Правилника за 

организация и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация /ПОДАВИК/.  

На основание чл. 12, ал. 2 и ал. 3 от ПОДАВИК се изготви списък на присъстващите с 

право на глас. Извърши се регистрация, чрез упоменатия списък и проверка за наличието на 

необходимия кворум за провеждане на заседанието. 

 На заседанието присъстват следните представители на Държавата и Общините със 

съответния мандат: 

г-н Станимир Парашкевов - Областен управител на област Търговище и Председател 

на Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от ВиК ООД, гр. Търговище. 

инж. Митко Панайотов – Заместник-кмет на Община Търговище 

г-н Юнал Османов – Заместник-кмет на Община Омуртаг 

г-н Румен Петков– Заместник-кмет на Община Опака 

г-н Неджатин Мустафов – Заместник-кмет на Община Антоново 

Наличието на мандат се установи както следва: 

- г-н Станимир Парашкевов  – представлява Държавата съгласно Решение №РД-02-14-

725/30.06.2023 г. на Министъра на регионалното развитие и благоустройството (вх. № АВиК-01-

1-38/03.07.2023 г.) и Пълномощно №26-00-760/29.06.2023 г. на Министъра на околната среда и 

водите ( вх. № АВиК-01-1-37/29.06.2023 г.), притежавайки 35.00 % от всички гласове. 

- инж. Митко Панайотов – представлява Община Търговище, съгласно Решение № 4 по 

Протокол № 53/29.06.2023 г. на Общински съвет Търговище, като има 31.89 % участие в 

разпределението на гласовете. 

- г-н Юнал Османов - представлява Община Омуртаг, съгласно Решение № 579 по 

Протокол № 54/30.06.2023 г. на Общински съвет Омуртаг, като има 12.23 % участие в 

разпределението на гласовете. 

- г-н Румен Петков – представлява Община Опака, съгласно Решение № 457 по 

протокол № 45/15.06.2023 г. и Решение № 458 по Протокол № 45/15.06.2023 г. на Общински 

съвет Опака, като има 3.35 % участие в разпределението на гласовете. 

- г-н Неджатин Мустафов – представлява Община Антоново, съгласно Решение № 417 

по Протокол № 54/29.06.2023 г. на Общински съвет Антоново, като има 3.21 % участие в 

разпределението на гласовете. 

 На заседанието присъстват още: 

- инж. Явор Миланов – Управител на „Водоснабдяване и канализация“ ООД, 

Търговище 

- г-жа Тодорка Танева – Главен секретар на Областна администрация Търговище 

- инж. Йоан Пеев – Директор на дирекция АПОФУС в Областна администрация 

Търговище 



2 
 

- г-жа Екатерина Костова – Главен счетоводител на Областна администрация 

Търговище 

- г-н Георги Георгиев – Директор на дирекция АКРРДС в Областна администрация 

Търговище 

- г-жа Татяна Тодорова – Главен юрисконсулт на Областна администрация 

Търговище 

- г-жа Ана Петрова – Главен секретар в Асоциация по ВиК – Търговище 

- г-н Пламен Тодоров - Финансов експерт в Асоциация по ВиК – Търговище 

След като се запозна с резултатите за присъствието и наличието на мандати г-н 

Станимир Парашкевов съобщи, че участие в днешното заседание ще вземат, като 

мандатоносители, представителят на държавата и представителите на четири от общо пет 

Общини-членове на Асоциацията. Председателят констатира, че отсъства само представител на 

Община Попово. Той уточни, че в списъка на присъстващите са регистрирани представители на 

Държавата и на Общините-членове на Асоциацията общо с 85,68% право на глас от всички 

гласове, предвид което, съгласно чл. 198в, ал. 7 от Закона за водите, заседанието се счита за 

редовно.   

Председателят допълни, че пълномощните и решенията на общинските съвети са 

неразделна част от настоящия протокол. Приветства участниците и напомни, че съгласно чл. 

198в, ал. 9 от Закона за водите решенията на общото събрание на Асоциацията по ВиК се 

взимат с мнозинство от 3/4 (три четвърти) от  гласовете на присъстващите, с изключение на 

решенията за промяна в границите на обособената територия, които се приемат с единодушие.  

Председателят информира още, че съгласно чл. 15, ал. 3 и чл. 46, ал. 1, т. 2 от  

ПОДАВИК протоколите се изготвят от главния секретар на Асоциацията, подписват се от 

Председателя, главния секретар и преброителя на гласовете по чл. 12, ал. 3 . 

Г-н Парашкевов запозна присъстващите членове с възможността преброител на кворума 

да бъде финансовия екперт, съгласно чл. 12, ал. 8 от ПОДАВИК. Подложи този вариант на 

гласуване. Предложението се прие с пълно единодушие от гласовете на присъстващите членове. 

Г-н Парашкевов допълни още, че в изпълнение на чл. 10, ал. 2 и ал. 3 от ПОДАВИК, с 

покана изх. № АВиК-01-1-31/01.06.2023 г., проектът на дневен ред, заедно с писмените 

материали, е изпратен, чрез системата за електронен обмен на документи, както и на хартиен 

носител на институциите, които не са включени в системата. Описаните документи са 

изпратени и на електронните пощи на членовете на Асоциацията, съгласно чл. 10, ал. 6 от 

ПОДАВИК.  

Председателят откри заседанието и предложи за гласуване следния дневен ред: 

1. Одобряване на подробна инвестиционна програма за 2023 г. на „Водоснабдяване и 

канализация” ООД, гр. Търговище, на основание на чл. 33а от Правилника за организацията и 

дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация. 

2. Разни. 

Представителите на държавата и общините–членове на Асоциацията гласуваха както 

следва: 

Държавата, представлявана от Областен управител  -  35 % –ЗА 

Община Търговище – 31,89% - ЗА 

Община Омуртаг – 12,23% - ЗА 

Община Опака – 3,35 % - ЗА 

Община Антоново – 3,21 % - ЗА 
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Предложението за дневен ред на заседанието се прие с пълно единодушие (100% - ЗА) 

от присъстващите членове с право на глас на общо 85,68% от всички гласове. 

Преди да започне обсъждането на точките от дневния ред г-н Парашкевов отново 

акцентира, че в чл. 14, ал. 4 от ПОДАВИК е ясно разписано, че когато при провеждане на 

гласуване, някой от представителите на общините от съответната асоциация, имащи право на 

глас, упражни това право с “против” или „въздържал се“, следва съответният представител да 

представи писмено становище за това решение, което се включва в протокола. Допълни още, че 

съгласно чл. 14, ал. 5 от ПОДАВИК, когато присъства представител на Община-член на 

Асоциацията, който не е упълномощен да гласува по някои от въпросите от дневния ред, гласът 

му по съответния въпрос, за изчисляване на резултатите от гласуването и приемане на решение, 

се приема като „въздържал се“. Председателят напомни, че същото е записано в поканите до 

членовете. 

Общото събрание на Асоциацията продължи работа по по първа точка от дневния ред.  

Г-н Парашкевов припомни, че с писмо изх. № АВиК-01-3-108/04.05.2023 г. е изискал от 

ВиК оператора да представи подробна инвестиционна програма за 2023 г. Допълни, че с писмо 

вх. № АВиК-01-3-110/19.05.2023 г. е получена съответната програма. Председателят продължи, 

че с писмо вх. № АВиК-01-3-111/23.05.2023 г. е получена коригирана програма, като корекцията 

е единствено в таблицата, отразяваща инвестиционните намерения на ВиК оператора в актив 

публична общинска собственост на Община Търговище, с нанесена забележка към конкретен 

актив № 1.7.3. 

Председателят на Асоциацията отбеляза на присъстващите, че съгласно приложение № 4 

към Допълнително споразумение № 1 – дейности, включени в задължителното минимално ниво 

на инвестиции, за 2023 г. за Държавата са заложени 62 хил. лв, за Община Търговище са 

заложени 282 хил. лв., за Община Попово са заложени  141 хил. лв., за Община Омуртаг са 

заложени 88 хил. лв., за Община Опака са заложени 64 хил. лв. и за Община Антоново са 

заложени 100 хил. лв. 

Г-н Парашкевов информира присъстващите, че предвид възможността, която дава текста 

на чл. 12, ал. 5 от ПОДАВИК, на заседанието присъстват служители на Областна 

администрация Търговище, явявайки се в качеството на публичен собственик на ВиК 

инфраструктурата – публична държавна собственост, както и представител на ВиК оператора.  

Председателят информира, че след получаване и запознаване  с подробната 

инвестиционна програма на ВиК оператора за 2023, конкретно касаеща инвестиционните 

намерения на Дружеството в активи публична държавна собственост, е изготвено становище от 

ВиК експерта на Асоциацията. Продължи, като каза, че становището е изпратено до 

Министерство на регионалното развитие и благоустройството с писмо изх. № АВиК-01-1-

36/21.06.2023  г. и същото е подкрепено изцяло от Областна администрация-област Търговище, 

която също е изпратила свои забележки до Министерството с писмо изх. № АВиК-01-3-

114/21.06.2023 г. 

По искане на Председателят на Асоциацията главния секретар на Асоциацията зачете 

дословно становището на ВиК експерта /същото ще бъде приложено към протокола/. 

Г-н Парашкевов уведоми присъстващите, че съгласно текста на чл. 12, ал. 6 от 

ПОДАВИК по решение на общото събрание представителите на ВиК оператора и Областна 

администрация-област Търговище могат да бъдат изслушани по въпроси от дневния ред. 
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Подложи се предложението на гласуване. Всички присъстващи членове на общото събрание 

взеха единодушно решение да бъдат изслушани представителите на двете институции.. 

Преди да даде думата на представителите на Областна администрация Търговище, 

Председателят се обърна към представителите на Общините-членове за коментари по 

представената програма. 

Думата взе инж. Панайотов: „ Ние видяхме, че са изписани този път като обекти, като 

поименно като обекти, което е добре. Единствено което е, че искаме да бъдем уведомявани, 

когато ВиК започва работа по това. В тази връзка имам въпрос дали нещо е започнато, защото 

не сме уведомени досега за нищо, а е средата на годината? Нещо правено ли е?“. 

Председателят се включи непосредствено след изказването на инж. Панайотов. Помоли 

инж. Миланов допълнително да разясни изложената в негово писмо /вх.№ АВиК-01-3-

115/03.07.2023 г./ ситуация във връзка със стартирали процедури на Агенция пътна 

инфраструктура за реконструкции на пътища от Републиканската мрежа, минаващи през 

територията на Област Търговище, и които биха засегнали водопроводната мрежа, изградена по 

част от тези пътища, минаващи през населени места на територията на общините Омуртаг, 

Антоново и Попово.  

Инж. Миланов каза: „Разяснението веднага. На пътя, държавния път, който се ремонтира, 

минава през центъра на селото, през центъра на селото има сгради около пътя. И самия 

господин Шишков каза, че този път ще  натоварим малко повече основата, което значи, че ще  

ни потрошат отклоненията. И ние казваме, че е хубаво да се асфалтират, ама трябва да се 

подмени инфраструктурата под асфалта, който минава в пътя. Това казваме с писмото. Защото, 

нали, никой не се интересува какво има под асфалта, ама като мине валяка, особено ако му 

пуснат вибрациите, като асфалтират и ВиК-то..., отиват да търсят на Явор Миланов дипломата 

после.“. 

Инж. Панайотов продължи: „ И в тази връзка за миналата година до къде стигна 

инвестиционното отчитане?“. Инж. Миланов увери, че ще бъдат представени досиета към 

всички обекти, върху които се е инвестирало през 2022 г. 

Председателят даде думата на г-н Юнал Османов, който каза: „ Общински съвет Омуртаг  

разгледа програмата, която е предвидена за 2023 г. на територията на града и на селата, 

прилежащи към Общината и единодушно я одобри.“. 

Непосредствено след това думата взе г-н Неджатин Ашимов:„ Общински съвет Антоново 

също разгледа инвестиционната програма. Нямаме забележки. Всичко, което се прави е хубаво. 

Всичко, което се рехабилитира, се подновява, е добре дошбо. Нямаме забележки, специалисти 

го правят, така че ние се доверяваме на тях.“. 

Думата се даде и на  г-н  Румен Петков: „ Нямам въпроси.“. 

 По искане на г-н Парашкевов г-жа Татяна Тодорова – главен юрисконсулт в Областна 

администрация Търговище зачете дословно становището на Областна администрация 

Търговище по повод предоставената инвестиционна програма на ВиК оператора за 2023, 

конкретно касаеща инвестиционните намерения на Дружеството в активи публична държавна 

собственост /същото ще бъде приложено към протокола/.  

Г-н Парашкевов даде и думата на г-жа Тодорка Танева – главен секретар на Областна 

администрация Търговище, която каза: „ Ние обстойно, колектива и колегите се запознахме с 

подробната инвестиционна програма. Това, което е написано до Министъра, знаем, че всички в 

края на годината предстои приемане на инвестициите, ако  те са със статут  на публична 

общинска собственост, те няма как да бъдат приети от Областна администрация Търговище.“  
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Г-н Неджатин Ашимов се включи: „Да разбирам ли, че Областна администрация е 

против инвестиционната програма. Това ли искате да ни кажете?“. 

Г-н Парашкевов отрече. Той допълни, че Областна администрация е против приемането 

на инвестиции, извършени в обекти, които не са публична държавна собственост, а са със статут 

на публична общинска собственост. Продължи, че пречиствателната станция е все още в 

активите на Община Антоново. Г-н Парашкевов допълни, че е въпрос на отделен коментар 

изграждащия се водопровод до Омуртаг. Той каза, че от три месеца чака становище на МРРБ  

по отношение на сметка 207. 

Председателят даде думата на инж. Явор Миланов – управител на ВиК ООД, Търговище 

за коментар.  

Инж. Миланов каза: „ Относно първата забележка за  МФОС Търговище, понеже няма 

записани цифрички, най-вероятно е техническа грешка при пренасянето. Това е свързано с по-

надолу, когато е Община Търговище, бъдещия МФОС знаете ще се разшири. И там относно 

прословутите от 3,5 дка, които станаха 9 дка, сме предвидили, ако не се лъжа 2 хил. лв. някакви 

такси най-вероятно. От там е останало, така че МФОС публична държавна собственост няма. 

Това е техническа грешка. А всичко друго свързано с ПСПВ Ястребино, водопровода от 

Ястребино за Омуртаг, изпълнявам разпорежданията на изпълнителния директор на Български 

ВиК холдинг, който ми е прекия работодател. Това е становището на Областния управител, той 

е прав. И аз, ако съм на неговото място ще взема същото становище, но аз съм длъжен да 

изпълнявам каквото ми казва Ирена Георгиева.“.  

Г-н Парашкевов вмъкна: „Пък аз съм длъжен да изпълнявам каквото ми казва МРРБ. 

Нали така? Само, че трети месец МРРБ не искат. Два дена правя опити да се свържа с новия 

Министър на МРРБ, няма. С госпожа Владимирова говорих, главен секретар на МРРБ, 

коментирахме, заложен е на оперативка на МРРБ, чака се становището на правния отдел на 

Министреството, за да излезе Министъра с отговор на поканата, която му е отправена, да 

намери юридическо становище как да бъде решен проблема. Защото като го слушам, вие чухте 

в Народното събрание какво каза. Най-малкото аз имам претенции, тука за което съм дошъл, за 

последната година и нещо смятам, че достатъчно неща с помощта на ВиК и на Община 

Омуртаг, и на Община Антоново, беше направено, въпреки че някои други институции си 

приписват други заслуги и така нататък. Аз само това искам да попитам, ако мога, айде аз може 

би съм лаик, това че иновативната технология на г-н Красимир Неделчев напълни тръбата до 

Омуртаг какво значи, г-н Миланов? Ако може просто да ми обясниш.“. 

Инж. Миланов : „ Ами аз доколкото аз четох редактирания вариант на иновативната 

технология, защото, нали, като ми казахте какво е написано, тръгнах да го търся, защото не го 

бях чел. Оказа  се, че те са го коригирали междувременно и не звучеше точно така. Просто 

звучи, че монтирайки датчиците на „Лора Ван“ и „Йотиком система“, ние гледаме в реално 

време къде, в кой участък на водопровода се случва нещо и така тръгваме да търсим дали има 

авария там, тоест много бързо откривахме авариите от 29 май до 29 юни когато дойде водата 

сме отстранили над 15 аварии. Това най-вероятно го е казала Магдалена Славова. Не е интервю 

на г-н Неделчев, защото  ние имаме забрана от Холдинга да даваме интервюта в медиите, ВиК 

операторите, за което е уведомен Красимир Неделчев пред медии. Така че, Магдалена Славова, 

присъствайки на авариите...“. 

Г-н Парашкевов прекъсна инж. Миланов и попита в качеството на каква присъства 

госпожата. 
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Инж. Миланов продължи: „ Ами аз като съм я виждал два пъти на авария съм казвал по-

далече да не паднете в дупката. Най-интересното е, че тези хора „ Вода за Омуртаг“ хранеха 

работниците. Сега как да им кажа няма да ги храните. Мисля, че свършиха момчетата от 

Омуртаг и Антоново, и Търговище добра работа.“ 

Г-н Парашкевов: „ Аз казвам хубаво напълни се водопровода. Аз също искам. Но аз съм 

юрист, аз искам това нещо да бъде законно, защото в момента пълним едно нещо, което го няма 

в правния мир.“. 

Инж. Миланов се включи : „ То най-интересното ще настъпи, когато някой реши да го 

приема , да има приемателна комисия, какво ще се приема?“. 

Г-н Парашкевов допълни: „ С инж. Михова съм водил вчера разговори. Тя каза, че е в 

София и ще си направи труда до отиде до Министреството.“. 

Инж. Миланов вметна : „Защото Министър Шишков, бяхме там, като каза, че ще въведе 

ограничен режим на ползване. И аз такова нещо не съм чувал в ЗУТ-а. Значи ще построим 

сграда на пет етажа, пък ще  ползваме четвъртия и петия, защото първите три могат да паднат. 

Това значи, че нещо проектирано за осемдесет литра, айде в Омуртаг седемдесет на първа 

помпена, десетте са за Камбурово, до Камбурово осемдесет, в Омуртаг, там достигнат 

седемдесет, ние ще го приемем с четирдесет и осем, защото толкова пише в РПИП.“. 

Г-н Парашкевов с включи : „ Аз разбирам, оня ден в Омуртаг на сесия приеха ремонт на 

помпена , там ще го направят. Добре и там да го направят, оттам нататък това нещо правно как 

става? Накрая се измъкват едно йезуитски, последното изречение на тези е призоваваме 

Министър Цеков да мисли как юридически да го обоснове.“. 

Инж. Миланов: „Министър Цеков със сигурност ще пита юристите на Министреството и 

ще стигнат до същия извод.“. 

Г-н Парашкевов: „ От 29 март, днес сме 4 юли, чакам МРРБ да кажат юридически какво 

да се прави.“.  

Инж. Миланов допълни: „Нали Министъра, като каза на срещата ноември, дайте го на 

ВиК-то и аз го питах какво ще вземем, заровени тръби, тръби на склад. Така че, моето 

становище, аз и на кмета на Омуртаг съм му казал и то много пъти, ако трябва нещо да се 

довършва, да се строи наново, да се сменят цели участъци от този водопровод, ПМС на Община 

Омуртаг, средства за доизграждане и Община Омуртаг, и Община Антоново, де факто те се 

водят собствениците на водопровода, защото минава през две от техните общини, организират 

поръчки, строителство и акт 16. След което се предава на  Областна администрация, а 

Областната администрация го предава на ВиК да го експлоатира. За мене, и аз не съм юрист, 

инженер съм, това е  най-краткия  и бърз път. А със тези проби доказахме, че може да дойде 

вода. Но да не дава Господ август месец като свърши водата на Кипилово, тогава няма да четем 

законите бъдете сигурни. Тогава ще излязат на пътя и ще кажат къде е водата, ето е тука е, що 

не я пускате. Това вече не го пише в законите. Защото не искам да кажа какви разходи в края на 

май сме направили дотука.  Не, говоря за Ястребино, което с всичките тези становища, 

Областна администрация каза, че няма да признае разходите, които прави ВиК оператора, така, 

за актив публична държавна собственост. Най-веселото е, че актив водопровод от Ястребино не 

съществува. А за инвестиционната програма, ще се опитаме да я изпълним тази година, 

извинявам се на Вас и на Общините за забавянето. Причината е,  че знаете, че в четвъртък взех 

кашоните с РПИП, не знам дали вие ги получихте да ги видите колко са като обем. Края на 

април беше приет РПИП-а на ВиК Търговище. Ние дотогава не изготвихме подробната 

инвестиционна програма, защото не знаехме какво ще има в РПИП-а и какво няма да има. Ако 
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виждате няма вече в град Търговище и в град Попово, не би следвало да правим нищо, защото 

ще се прави в РПИП-а. Пък какво следва оттук нататъка, чакаме МОСВ да измислят , да уточнят 

какви ще са  указанията за подаването на  апликационните форми и за кандитастване. На този 

етап сме обявили обществена поръчка за избор на консултанти, които ще ни помогнат да пишем 

бъдещите  16  големи обществени поръчки. Говорим за 100  млн. в Област Търговище без ДДС. 

Няма такъв обект на държавно дружество в Търговище.“. 

Г-н Парашкевов допълни: „Тука само  ще посоча, че разширението на терена за 

помпената станция, сутринта говорих с господин Донков, минал е през техните дирекции на 

Земеделието. Задвижена е процедурата. От мен каквото се искаше от 3 дка  да станат 9 дка съм 

съдействал.  

Други изказвания няма 

Г- н Парашкевов зачете дословно решението на МРРБ как следва да гласува Областния 

управител, в качеството му на Председател на Асоциацията по ВиК Търговище за представяне 

на позицията на Държавата по т. 1 от дневния ред на заседанието / същото ще бъде приложено 

към протокола/. 

Г-н Парашкевов информира присъстащите за позицията и  на МОСВ  „че точката от 

дневния ред е от компетентността на Министъра на регионалното развитие и 

благоустройството“ и следва да гласува  съгласно получения от него мандат /същата ще бъде 

приложена към протокола/. 

Председателят прочете проекта на решение по т. 1 от дневния ред, както следва: „На 

основание чл. 33а от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 

водоснабдяване и канализация, Общото събрание на Асоцияцията по ВиК на обособената 

територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. Търговище, одобрява 

подробната инвестиционна програма за 2023 г. на „Водоснабдяване и канализация“ ООД 

гр.Търговище..“ 

Пристъпи се към гласуване:  

Държавата, представлявана от Областен управител  -  35 % „ЗА“ МРРБ  

Община Търговище -  31.89 %  „ ЗА“ 

Община Омуртаг -  12.23 %  „ ЗА“  

Община Опака – 3.35 %  „ЗА“ 

Община Антоново – 3.21 %  „ЗА“ 

С пълно единодушие (100% - ЗА) от присъстващите членове с право на глас на общо 

85,68% от всички гласове, на основание чл. 198в, ал. 9 от Закона за водите се взе следното 

решение: 

РЕШЕНИЕ № 1 

 

 На основание чл. 33а от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 

водоснабдяване и канализация, Общото събрание на Асоцияцията по ВиК на обособената 

територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. Търговище, одобрява 

подробната инвестиционна програма за 2023 г. на „Водоснабдяване и канализация“ ООД 

гр.Търговище. 

 

Общото събрание на Асоциацията продължи работа по втора точка от дневния ред.  
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Председателят на Асоциацията информира, че с писмо вх. № АВиК-01-4-22/23.06.2023 г. 

Министъра на регионалното развитие и благоустройството съобщава, че регионалното 

преинвестиционно проучване за област Търговище е одобрено и финализирано. Допълни, че  с 

писмото е  изпратен и приемо-предавателен протокол за предоставяне на въпросното проучване, 

с оглед използването му от членовете на АВиК Търговище. Председателлят, каза, че на 

29.06.2023 г. документацията е взета на място в МРРБ. Уточни, че 25 класьора се съхраняват в 

Асоциацията. Г-н Парашкевов допълни,че всяка Община-член може да се запознае със 

съдържанието. Напомни, че бенефициент пред оперативна програма „Околна среда“ ще бъде 

ВиК оператора. Дружеството ще кандидатства за отпускане на средства от тази програма, 

когато излязат насоките на МОСВ и съответно бъдат поканени. В РПИП са обхванати всички 

населени места над 50 еквивалент жители по отношение на водоснабдяване и над 2000 

еквивалент жители по отношение на канализация. Г-н Парашкевов информира присъстващите, 

че Общините могат на място в МРРБ да се запознаят при какви условия биха могли да 

кандидатстват за отпускане на парични средства от държавния бюджет, като следва да са 

съобразили своите инвестиционни намерения с РПИП проучването. От програмата „Околна 

среда“ ще бъдат финансирани само агломерации над 10 000 еквивалент жители, конкретно град 

Търговище и град Попово. Председателят подчерта пак, че Общините могат да кандидатстват с 

готови проекти пред държавни програми за финансиране при определени условия.  

Г-н Парашкевов даде думата на инж. Миланов за допълнителни разяснения по въпросното 

РПИП за област Търговище.  

Инж. Миланов каза: „ Това проучване, тука малко странно звучи, че всички над 50 жители, 

на практика регионалните прединвестиционни проучвания завършиха със задание за технически 

проекти. Предходните 14, които до края на 2023 година трябда да приключат строителството, 

завършиха с идейни проекти. Ние тепърва ще правим, нали моята идея е да няма идейни 

проекти, директно ще проектираме технически проекти, всичко ще бъде по жълт фидик, на 

български инженеринг, само че жълтия фидик е на по-лесно разбираемо от бъдещи 

проверяващи от Европа. Така че с тези, за малките населени места просто е описан проблем, 

няма го решението, т.е. за кандидатстване за пари, нали пари се търсят с папки, а пък Община Х 

трябва да си каже в това село имаме проблем с водата, дай да видим специалисти да направят 

проект и тогава да ходим да търсим пари за този проект в МРРБ. Това би следвало да напишат, 

аз така го разбрах.“. 

Други изказвания няма. 

Поради изчерпване на дневния ред г-н Станимир Парашкевов закри извънредното заседание 

на общото събрание на Асоциация по ВиК Търговище в 14:00 часа.  

В съответствие с изискванията на чл. 15, ал. 6 и ал. 7 от ПОДАВИК протоколът и 

приложенията към него се публикуват на интернет страницата на съответната областна 

администрация - раздел “Асоциация по ВиК– Дейност“ в срок до 30 дни от провеждането на 

общото събрание. В срока по предходното изречение екземпляри от протокола, подписани от 

лицата по чл. 15, ал. 3, се изпращат на Общинските съвети на общините-членове на 

Асоциацията, Министъра на регионалното развитие и благоустройството и Министъра на 

околната среда и водите. Съгласно чл. 15, ал. 7 от ПОДАВИК поправка на явна фактическа 

грешка в протокола се извършва с решение на Председателя на Асоциацията по искане на 
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заинтересованите лица в срок до 7 дни от публикуването му на интернет страницата по реда на 

чл. 15, ал. 6. Поправеният протокол се публикува по реда на чл.15, ал. 6 от ПОДАВИК. 

Неразделна част от Протокола са: 

1. Решение № РД-02-14-725/30.06.2023 г. на Министъра на регионалното развитие и 

благоустройството 

2. Пълномощно №26-00-760/29.06.2023 г. на Министъра на околната среда и водите 

      3. Решение № 4 по Протокол № 53/29.06.2023 г. на Общински съвет Търговище 

      4. Решение № 579 по Протокол № 54/30.06.2023 г. на Общински съвет Омуртаг 

      5 Решение № 457 по протокол № 45/15.06.2023 г. и Решение № 458 по Протокол № 

45/15.06.2023 г. на Общински съвет Опака 

      6. Решение № 417 по Протокол № 54/29.06.2023 г. на Общински съвет Антоново 

      7. Списък на присъстващите с право на глас 

      8. Писмо изх. №АВиК-01-1-36/21.06.2023 г.  

      9. Писмо изх.  №АВиК-01-3-114/21.06.2023 г. 
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